
Interpelácia č. 37/2013   
 

 

4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.6.2013  
 

 

 

 

MUDr. Selecký: 

Ja sa ozývam 3x o tom istom probléme. Zaujíma ma čierna skládka, Sever – garáže. Zatiaľ 

som nepobádal žiadny pokrok v tejto veci s tým, že teraz keď bolo horúco, tak to tam 

povievalo, smrad a čakám kedy prídu vetry a budú povievať papiere a všelijaké sačky. 

Nevidím žiadne opatrenia na súkromných pozemkoch majiteľov garáži v rozmere 6x4 m. 

Prosím o odpoveď, ďakujem. 

 

Ing. Kolesár: 

Pán Princík, vedúci oddelenia výstavby a majetku, prosím o reakciu.  

Ešte pred jeho reakciou pripomeniem, že je naplánované ohradenie pozemku, ktorý je ešte 

v mestskom vlastníctve. Takže už nebude možné na mestské pozemky sa dostať. 

 

Ing. Princík: 

Hneď po interpelácii pána poslanca  MUDr. Seleckého, naša pracovníčka Ing. Bučková 

vyzvala majiteľov pozemkov garáže Sever a to aj tých pre nákladné autá ako aj nezastavaných 

pozemkov pre osobné autá. Vyzvala ich listom, písomne k náprave stavu. Spolu bolo 

vyzvaných 19 majiteľov pozemkov. Žiaľ nikto sa neozval, niektorí tam upratali, ale zase je to 

v pôvodnom stave. Mesto uvažuje so zriadením nejakého malého zberného dvora práve 

v tejto lokalite. Mali by tam byť položené panely, ohradené by to malo byť, aby sypali na 

jedno miesto a nie kade-tade. Tiež by pomohlo umiestnenie kamery v tejto lokalite.  

 

Ing. Kolesár: 

V každom prípade po tejto výzve budeme konať už aj s prijatím sankcii voči tým, ktorí si 

svoje pozemky neudržiavajú v primeranom stave, nastúpia už aj sankcie po tejto písomnej 

výzve.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.6.2013 
 

 

 

 

 


